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URZĄD MIASTA I GMINY MUROWANA GOŚLINA

W skrócie Urząd znajduje się w dwóch budynkach: 
1.	plac Powstańców Wielkopolskich 9, w skrócie Ratusz,
2.	ul. Poznańska 18.

Szefem Urzędu jest Burmistrz Miasta i Gminy 
Murowana Goślina 

Justyna Radomska,
pomagają jej zastępca burmistrza Marcin Buliński,  
Sekretarz Gminy Kamil Pajewski oraz pracownicy Urzędu. 

Czym zajmuje się Urząd?

Urząd za wpłacone przez mieszkańców podatki:
-	 podatek od nieruchomości,
-	 podatek rolny,
-	 podatek leśny,
-	 podatek od środków transportowych,
wykonuje różne zadania na terenie gminy.
Remontuje drogi, buduje obiekty rekreacyjne i sportowe.
Dba o czystość i porządek w gminie.
Nadzoruje pracę szkół podstawowych.
Prowadzi rejestr osób nowonarodzonych i zmarłych.

Urząd współpracuje z innymi samorządami 

na poziomie powiatu i województwa.
Stara się o środki na wiele inwestycji.

URZĄD MIASTA I GMINY 
MUROWANA GOŚLINA

Miasto i Gmina  
Murowana Goślina
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Dojazd do budynku Ratusza i wejścia  
dla osób z niepełnosprawnościami

znajduje się od strony Przychodni Lekarza Rodzinnego,
dojazd od ul. Kolejowej.
Przed budynkiem Urzędu są miejsca parkingowe
dla osób z niepełnosprawnościami.

Budynek Ratusza dostosowany jest 
do potrzeb osób z niepełnosprawnościami

Miejsca parkingowe dla osób z niepełnosprawnościami znajdują się  
z tyłu budynku, dojście od ulicy Dworcowej, dojazd od ulicy Kolejowej.
Tuż obok tego wejściu jest winda, szeroka i z poręczami.
Korytarze są odpowiednio szerokie, w budynku znajduje się  
toaleta dla osób z dysfunkcją ruchową.

Na parterze znajduje się Kancelaria

Kancelaria to takie biuro, gdzie składa się dokumenty, wnioski i podania.
Możemy tu potwierdzić Profil Zaufany oraz złożyć dokumenty związane 
z działalnością gospodarczą.

Tuż obok jest Urząd Stanu Cywilnego 
i Ewidencja Ludności

Zgłaszamy tu urodzenie dziecka i zgony, ustalamy termin ślubu 
cywilnego, składamy wnioski i odbieramy nowe dowody osobiste. 

Referat Ochrony Środowiska, Rolnictwa 
i Transportu Publicznego, który: 

-	 zajmuje się wycinką drzew i usuwaniem azbestu,
-	 realizuje program opieki nad bezdomnymi zwierzętami, 
-	 nadzoruje lokalny transport zbiorowy,
-	 prowadzi gminne doradztwo w programie „Czyste powietrze”.
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Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, 
który zajmuje się m.in.:

przeprowadzeniem wyborów do Parlamentu Europejskiego, Sejmu 
i Senatu RP, Prezydenta RP. 

Referat Planowania Przestrzennego

Tu ustalamy warunki zabudowy, gdy chcemy wybudować np. nowy dom. 

Referat Budowlano-Inwestycyjny 
i Zarządzania Drogami

-	 przyszłe inwestycje drogowe,
-	 remont i zimowe utrzymanie dróg i chodników.

Budynek B, przy ul. Poznańskiej 18,  
oddalony jest około 500 metrów od Ratusza

Referat Podatków i Opłat Lokalnych to:

-	 informacje i deklaracje podatkowe, 
-	 oświadczenia o posiadaniu psów, 
-	 wnioski o wydanie zaświadczeń o terminowym płaceniu podatków.

Referat Promocji 

-	 redakcja Goślińskiego Biuletynu Mieszkańców,
-	 promocja Gminy w mediach oraz na gminnej stronie internetowej 

i Facebook,
-	 organizacja pracy sołectw.
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referat oświaty

-	 nadzoruje pracę szkół i przedszkoli, a osoby powyżej 60. roku życia 
mogą tu założyć Kartę Seniora.

Referat Gospodarowania Zasobem 
Mieszkaniowym i Gruntami

- nadzór właścicielski nad lokalami gminnymi,
- gospodarka gruntami.

W pobliskim budynku biblioteki znajduje się Sala Ślubów oraz 
Biuro Gospodarki Odpadami. To tu składamy „deklarację 
śmieciową” np. o liczbie mieszkańców w lokalu, za których naliczana 
jest opłata za odpady komunalne.

Straż Miejska ma siedzibę w budynku Szkoły 
Podstawowej nr 2, przy ul. Kutrzeby 3, 

na Osiedlu Zielone Wzgórza. Straż dba o porządek i bezpieczeństwo 
mieszkańców.

Kontakt z pracownikami Urzędu:

1.	Napisać wiadomość i wysłać - gmina@murowana-goslina.pl 
Osoby, które potrzebują tłumacza języka migowego proszone są 
o wysłanie pod ten adres maila z tematem wizyty i krótkim opisem 
sprawy, spotkanie zostanie umówione na określony termin. 
2.	Napisać i przynieść pismo do Kancelarii
3.	Wysłać pismo na adres Urząd Miasta i Gminy Murowana Goślina, 

plac Powstańców Wielkopolskich 9, 62-095 Murowana Goślina
4.	Zadzwonić pod numer 61 8923 600
5.	Przyjść w godzinach pracy Urzędu 8.00-15.00, w piątki 8.00 – 12.30
Jesteśmy do Państwa dyspozycji

Osoby głuche i słabosłyszące

mogą umówić wizytę z tłumaczem.
Wizytę należy zgłosić na gmina@murowana-goslina.pl


